
Zápis ze schůzky ze dne 23.10.2023 

Téma: Zrcadlo Hlubocká x J. Štursy 

- Na schůzce Dopravní komise, která se konala v říjnu, bylo dohodnuto a odsouhlaseno, že na 

tuto křižovatku bude umístěno zrcadlo. Následně se vyskytly nějaké komplikace v podobě 

nutného doložení některých dokumentů. O aktuálním stavu bude informovat K. Vaškovský na 

příští schůzce územní skupiny. 

Téma: Popelnice na BIO odpad u paneláků (J. Štursy) 

- Zaznamenali jsme pozitivní reakce 

- Bohužel na vývoz popelnice se často zapomíná 

- Předsedkyně kontaktuje pana Braného (FCC) se stížností 

- Naplněnost popelnice budeme sledovat a pokud by byla nedostačující, požádáme o výměnu 

za větší. Nejpozději bychom tak udělali na jaře. 

Téma: Znečištěné parkoviště u paneláků (J. Štursy) 

- Předsedkyně skupiny požádá zástupce města, zda by bylo možné zorganizovat úklid na 

parkovišti u paneláků. Na parkovišti je velké množství jehličí a dalšího, které v některých 

místech ucpává kanály 

Téma: Odpadkové koše 

- Pokusíme se požádat o více odpadkových košů tak, kde to bude možné 

Téma: Spolupráce územní skupiny s městskou policií 

- Na poslední schůzce územní komise byla předsedům územních skupin nabídnuta spolupráce 

s městskou policií. Naše územní skupina se v poslední době potýká s více problémy a tak jsme 

se dohodli, že připravíme body problémů, které naše skupina řeší a budeme je chtít řešit 

osobně na příští schůzce územní skupiny. Body k řešení pošle předsedkyně členům skupiny 

k doplnění a následně je pošle na kompetentní osobu z městské policie. 

 

Příští schůzka 27.11.2023 od 17 hod 

  

 


